
Samenvatting van de zaak 
De betreffende brief is ontvangen naar aanleiding van de participatiebijeenkomst voor de 
openbare ruimte van het Sportpad. Deze avond is georganiseerd op 27 juni 2024 en hiervoor is 
de werkgroep uitgenodigd die zich op eerdere bijeenkomsten of via de website van “Sportpad in 
Beweging” heeft aangemeld. Mevrouw was op deze avond ook aanwezig. De mail van 8 juli 
2024, waarin zij haar brief deelt, is primair gericht aan de externe projectmanager en per mail in 
de cc aan de betrokken ambtenaar en de griffie, “omdat ik ervan uitga dat zij graag ook op de 
hoogte blijven van wat er leeft in hun gemeente”. Naar aanleiding van het plaatsen van de brief 
in categorie II is contact opgenomen met mevrouw omtrent haar verwachting over de reactie op 
haar brief. Zij heeft daarop aangegeven graag in een vroegtijdig stadium de betreffende punten 
mee te willen geven, omdat hoe verder in het ontwerpproces, hoe vaster dingen staan of niet 
meer aangepast kunnen worden. Mevrouw verwacht geen formele reactie op haar brief, maar is 
wel benieuwd naar hoe dit wordt meegenomen in het ontwerp en wacht hiervoor de volgende 
bijeenkomst van de werkgroep af.  
 
Vragen en opmerkingen 
Mevrouw heeft zich in de afgelopen jaren een betrokken inwoner getoond en is op diverse 
bijeenkomsten en participatiemomenten aanwezig geweest. In de brief worden verschillende 
vragen gesteld en aandachtspunten benoemd. Als reactie op haar bericht is aangegeven dat 
deze worden meegenomen in de verdere ontwerpuitwerkingen. 
 
Deze verhelderingsvragen zullen bij de uitwerking van - en participatie over - het voorontwerp 
(VO) worden meegenomen en beantwoord in een beschrijvend document, waarin de input die 
op eerdere participatiemomenten is opgehaald en hoe dit is verwerkt wordt opgenomen. Dit is 
bij de totstandkoming van het Masterplan- en stedenbouwkundig plan Sportpad ook zo 
georganiseerd. 
 
In de opmerkingen die worden geplaatst vanuit ‘algemeen belang’ noemt mevrouw het belang 
van een natuurlijke omgeving ter bevordering van o.a. bodemleven, biodiversiteit, klimaat en 
hittestress. Hier wordt op ingezet door zoveel mogelijk behoud van bomen. Waar dat niet 
mogelijk is, zullen bomen, liefst aan en om het Sportpad gecompenseerd en wordt een tiny 
forest toegevoegd. Verder spelen groen en water een belangrijke rol in het gebied, met ruimte 
voor mens en dier. Referentiebeelden geven hier een idee van. 
 
Er vinden gesprekken plaats met Hart4Health, Fysiotherapie Alkemade en Sportbedrijf Kaag en 
Braassem ten aanzien van het parkeren in de huidige situatie. Maar ook voor de toekomstige 
situatie, waarin Hart4Health heeft aangegeven graag mee te doen in het concept van Kineo.  
Andere voorzieningen die in het gebied worden geplaatst (zoals de accu en rolcontainers) 
worden zo goed als mogelijk ingepast in het totale plan. Het spreekt voor zich dat we ons best 
doen om voor iedereen een zo prettig mogelijk woon- en leefklimaat te realiseren. 
 
Ontwerp openbare ruimte 
In de bijeenkomst is het (concept) schetsontwerp van de openbare ruimte van het Sportpad 
met de werkgroep gedeeld. Ondanks dat tekeningen kunnen suggereren dat er al sprake is van 
een definitief ontwerp of voorstel, is er in deze fase nog sprake van een hoog concept- en 
abstractieniveau. 
In de uitwerking van het voorontwerp (VO) zullen deze vragen en opmerkingen waar mogelijk 
meegenomen en beantwoord worden. 
 
  



Tijdlijn 
Eind 2022 is ook de verder uitwerking van de openbare ruimte van het gebied opgestart. 
Daarvoor zijn volgende bijeenkomsten georganiseerd: 
 
21-11-2023  informatiebijeenkomst ontwikkelingen Sportpad  (De Klimboom) 
06-03-2024 bijeenkomst kernteam Openbare Ruimte Sportpad  (bestuurskantoor SSBA) 
15-05-2024 bijeenkomst kernteam Openbare Ruimte Sportpad (bestuurskantoor SSBA) 
27-06-2024 bijeenkomst werkgroep Openbare Ruimte Sportpad (gemeentehuis) 
10-09-2024 themamarkt R’veen, Oude Wet. & Nieuwe Wet. (De Tweesprong) 


